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BR.0012.6.2.2021 

 

Protokół nr 1/2021 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej, 

które odbyło się w dniu 21 stycznia 2021 r. 

 

Na podstawie art. 15 zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 z późn. zm.) posiedzenie komisji 

odbyło się w zdalnym trybie. W posiedzeniu udział wzięło 10 członków komisji (nieobecna radna 

Edyta Godawa), a także kierownik Wydziału Promocji Zdrowia Marlena Łochyńska. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji, które odbyły się 19 listopada i 10 grudnia 2020 r. 

3. Materiały sesyjne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonała przewodnicząca 

komisji Hanna Kościelska. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji, które odbyły się 19 listopada i 10 grudnia 2020 r. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokoły z listopadowego i grudniowego posiedzenia. 

 

Ad.3. Materiały sesyjne. 

Komisja zapoznała się z porządkiem obrad XXX nadzwyczajnej sesji Rady Gminy 

Czerwonak, która odbędzie się 28 stycznia 2021 r. i omówiła następujące projekty uchwał: 

 uchwała w sprawie Koncepcji transportu osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w 

Gminie Czerwonak, 

 uchwała w sprawie Regulaminu usługi transportowej door-to-door dla mieszkańców Gminy 

Czerwonak z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności. 

Kierownik Wydziału Promocji Zdrowia Marlena Łochyńska dokonała uzasadnienia ww. 

projektów uchwał. 

Radna Gabriela Przyczyna, odnosząc się do punktu II.4 w załączniku do uchwały w sprawie 

Koncepcji transportu osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w Gminie Czerwonak, 

zwróciła uwagę, że w Koziegłowach nie ma stacji kolejowej. 

W dyskusji głos zabrali: radna Gabriela Przyczyna (odniosła się do zasiłku dla opiekuna), 

radny Jacek Sommerfeld (odniósł się do zamówienia usługi transportowej), przewodnicząca 

komisji Hanna Kościelska (odniosła się do aplikacji mobilnej i zakupu samochodu), radny 

Zbigniew Hornik (zapytał gdzie będzie serwisowany zakupiony samochód), radna Jolanta 

Poznańska i kierownik Wydziału Promocji Zdrowia Marlena Łochyńska (odpowiedziała na pytania 

zadane przez radnych). 

Komisja, jednogłośnie pozytywnie, zaopiniowała projekty ww. uchwał. 



2 

Ad.4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca komisji Hanna Kościelska zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Polityki Społecznej 

 

 

Hanna Kościelska 


